

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 1996
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1996
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1529

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1996**

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1529

1989

I. Nos. 26508-26535

TABLE OF CONTENTS

1

***Treaties and international agreements
registered from 26 April 1989 to 27 April 1989***

	<i>Page</i>
No. 26508. United Nations and Egypt:	
Agreement regarding arrangements for the fifteenth session of the World Food Council of the United Nations. Signed at Cairo on 26 April 1989.	3
No. 26509. United Nations and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Memorandum of Understanding on the United Nations International Meeting of Experts on the Development of Remote Sensing Skills and Knowledge to be held at Dundee, from 26 to 30 June 1989. Signed at New York on 26 April 1989	5
No. 26510. United States of America and Rwanda:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the provision of training related to defense articles under the United States International Military Education and Training (IMET) Program. Kigali, 6 and 11 March 1980	7
No. 26511. United States of America and Oman:	
Agreement to establish a Joint Commission on Economic and Technical Cooperation. Signed at Muscat on 19 August 1980	13
No. 26512. United States of America and Oman:	
Economic and Technical Cooperation Agreement. Signed at Muscat on 4 September 1980	21
No. 26513. United States of America and Oman:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the provision of training related to defense articles under the United States International Military Education and Training (IMET) Program. Muscat, 4 April and 14 May 1981	35

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1529

1989

1. N^{os} 26508-26535

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 26 avril 1989 au 27 avril 1989*

	<i>Pages</i>
N° 26508. Organisation des Nations Unies et Égypte :	
Accord concernant l'organisation de la quinzième session du Conseil mondial de l'alimentation des Nations Unies. Signé au Caire le 26 avril 1989	3
N° 26509. Organisation des Nations Unies et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Mémoire d'accord concernant la réunion internationale d'experts de l'Organisation des Nations Unies dans le domaine du développement d'aptitudes et de connaissances en télédétection devant se tenir à Dundee, du 26 au 30 juin 1989. Signé à New York le 26 avril 1989	5
N° 26510. États-Unis d'Amérique et Rwanda :	
Échange de notes constituant un accord concernant la mise à disposition de moyens de formation relatifs au matériel de défense dans le cadre du Programme international des États-Unis d'instruction et de formation militaires (IMET). Kigali, 6 et 11 mars 1980	7
N° 26511. États-Unis d'Amérique et Oman :	
Accord portant création d'une Commission mixte de coopération économique et technique. Signé à Mascate le 19 août 1980	13
N° 26512. États-Unis d'Amérique et Oman :	
Accord de coopération économique et technique. Signé à Mascate le 4 septembre 1980	21
N° 26513. États-Unis d'Amérique et Oman :	
Échange de notes constituant un accord concernant la mise à disposition de moyens de formation relatifs au matériel de défense dans le cadre du Programme international des États-Unis d'instruction et de formation militaires (IMET). Mascate, 4 avril et 14 mai 1981	35